
 InvitatZIUA:  Buna dimineata! Asteptam intrebarile d-voastra!

Anon1057: Lipsa locurilor de joaca pentru copii este o problema in colegiul in care candidati dvs. 
Desi s au facut numeroase solicitari la administratia locala problema nu a fost rezolvata... Puteti 
sa rezolvati dumneavoastra aceasta problema?  

 InvitatZIUA:  Pentru Anon 1057: Este foarte corect ceea ce spuneti, in ultimele zile am fost foarte 
mult prin colegiu si aceasta problema a fost printre cele mai ridicate probleme. Va marturisesc ca 
fac eforturi sa rezolv macar partial. Nu stiu in ce parte a colegiului locuiti, dar am o solicitare 
ferma din partea parintilor si bunicilor din zona Inel II, langa Scoala 39 si pana in prezent am 
facut demersurile necesare catre primarie, sper ca in cel mai scurt timp sa se poata realiza acolo 
un part de joaca pentru copii.

Anon1057: Din pacate nivelul de trai atat in Constanta cat si in restul tarii a inceput sa fie din ce 
in ce mai scazut. Cum credeti ca va fi anul 2013 din acest punct de vedere si ce credeti ca puteti 
face in acest sens?

ana: Ce se va intampla cu USL ul dupa 9 decembrie?

Nicu: credeti intr o guvernare PSD- PDL?

 InvitatZIUA:  Pentru Anon 1057: Deja Guvernul USL a luat primele masuri promise: a dat banii 
inapoi pensionarilor, reintregeste salariile, a crescut indemnizatia mamelor. Proiectul de 
guvernare al USL cuprinde o serie importanta de masuri care vor conduce la cresterea nivelului 
de trai si scaderea saraciei - cresterea salariului minim la 1200 de lei, impozitare in trepte pentru 
cei cu venituri mici (16, 12, 8%), TVA redus la produsele agricole si alimentele de baza la 9% etc.

 InvitatZIUA:  Pentru ANA: USL va ajunge la guvernare si isi va respecta promisiunile electorale.

Anon1610: Faptul ca sunteti sotia lui Marian Mitrea v-a ajutat in cariera politica?

Nicu: Credeti ca va fi acceptata redecerea TVA ului la 9%?

Constantean: Care va fi in opinia dvs cea mai buna varianta pentru functia de Presedinte al 
Romaniei pt viitoarele alegeri?

Constantean: Ce parere aveti despre noile propuneri de modificari ale constitutiei?

Anon6008: buna ziua. de curand mai multe unitati de invatamant s-au confruntat cu o epidemie 
de TBC, presupun, datorita conditiilor precare de igiena din scoli. ati facut un gest foarte frumos 
pentru elevii colegiului regina maria renovand vestiarul fetelor si va multumim pentru acest lucru. 
credeti ca pe viitor veti mai gasi resurse materiale pentru continuarea renovarii acestuia?

 InvitatZIUA:  Pentru Nicu: In mod sigur, reducerea TVA va fi una din primele masuri luate de 
guvernarea USL.

 InvitatZIUA:  Pentru Constantean: E prematur sa vorbim despre asa ceva. As dori, totusi, ca 
viitorul presedinte sa respecte Constitutia si poporul care l-a trimis acolo.



 InvitatZIUA:  Pentru Constantean: Modificarea Constitutiei reprezinta o prioritate zero pentru 
Guvernul USL. Sunt foarte multe de vorbit despre acest lucru. Daca doriti sa va raspund mai in 
detaliu, o voi face cu mare placere pe adresa mea de mail: manuelamitrea2012@gmail.com. Un 
singur lucru, la care tin foarte mult, pot sa vi-l spun acum, anume acela ca prin noile prevederi 
vom reusi sa stopam traseismul politic, lucru la care eu tin foarte mult.

 InvitatZIUA:  Pentru Anon 6008: Fiti sigur ca ma voi stradui sa continuu a ma implica in aceasta 
zona, dar trag un semnal de alarma catre toti colegii mei politicieni. Trebuie ca impreuna sa 
gasim o solutie cat mai buna pentru rezolvarea cat mai urgenta a acestei probleme.

 InvitatZIUA:  Pentru 1610: Am intrat in PDSR in 1994, inaintea intrarii in partid a lui Miron Mitrea. 
Am candidat pentru un post de parlamentar si am devenit deputat in anul 2000. M+am casatorit 
cu Miron Mitrea in anul 2001.Imi iubesc foarte mult sotul.

Anon4790: in ciudat faptului ca in romania traiesc 30% din copiii destepti ai europei, un profesor 
de romana are dupa 10 ani de activitate un salariu de 800 de lei. vi se pare normal, chiar si in 
aceasta campanie, niciun viitor deputat sau senator sa nu ridice problema invatamantului 
romanesc? invatamantul romanesc se ridica tot pe spinarea parintilor. as vrea sa-mi raspundeti 
de la parinte la parinte, fara un discurs politic pe care il aud in fiecare zi la tv.

 InvitatZIUA:  Va multumesc! La revedere!


